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 Or.0002.6.2020 

 

 

 

Protokół Nr XIX/20 

z XIX Sesji VIII kadencji Rady Miejskiej w Drohiczynie, która odbyła się 

w dniu 30 listopada 2020 r. w Miejsko – Gminnym Ośrodku Kultury 

 w Drohiczynie przy ul. Kraszewskiego 13 

Obradom przewodniczył Marian Rogowiec 

 - Przewodniczący Rady Miejskiej w Drohiczynie 
 

 

 

Obrady rozpoczęto o godz. 1000, a zakończono o godz. 1235. 

 

Na ogólny stan 15 radnych, w obradach udział wzięło 15 radnych. 

  

Radni obecni na XIX Sesji: 

 

1. Buśko Leon, 

2. Daniluk Józef,              

3. Kobus Jan,        

4. Kosiński Andrzej, 

5. Miłkowski Andrzej,              

6. Niemyjski Tadeusz,             

7. Pogorzelska Barbara,                                          

8. Rogowiec Marian, 

9. Sierociuk Małgorzata, 

10. Sorokosz Radosław,            

11. Tomasik Urszula,                 

12. Urbańska Stanisława,           

13. Wojtkowski Wojciech,    

14. Zagubień Antoni,             

15. Żero Waldemar.          

 

Lista obecności radnych została dołączona do protokołu (zał. nr 1). 

 

Ad. 1. 

 

Otwarcia obrad XIX Sesji Rady Miejskiej dokonał Marian Rogowiec - Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Drohiczynie. Powitał wszystkich radnych, Burmistrza oraz pozostałe osoby obecne na 

Sesji. 

 

Przewodniczący stwierdził, iż na ogólny stan 15 radnych, w obradach uczestniczy 15 radnych, zatem 

decyzje i uchwały podjęte na sesji będą prawomocne. 

 

Po otwarciu obrad Przewodniczący powiedział o ostatnich wydarzeniach na naszym terenie i 

zaproponował, aby minutą ciszy uczcić pamięć zmarłego Starosty Siemiatyckiego, p. Jana 
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Zalewskiego oraz Dyrektora Podlaskiego Zarządu Dróg Województwa Podlaskiego p. Józefa Soliny. 

 

Ad. 2. 

 

Przewodniczący przedstawił proponowany porządek obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie: 

 

1. Otwarcie obrad. 

2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVIII Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

4. Sprawozdanie Burmistrza z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

5. Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi za 2019 r. 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych Gminy Drohiczyn za rok szkolny 

2019/2020. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku na terenie gminy Drohiczyn, 

b) szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów, 

c) wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

określenia terminu i miejsca składania deklaracji, 

d) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

stawki tej opłaty, 

e) przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego w Drohiczynie, 

f) zmiany opłaty targowej, 

g) programu współpracy Gminy Drohiczyn z organizacjami pozarządowymi i innymi 

podmiotami na 2021 r., 

h) określenia stawek podatku od środków transportowych, 

i) ustalenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 

8. Wolne wnioski. 

9.  Zamknięcie obrad. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do porządku obrad? 

Radni nie wnieśli uwag do porządku obrad. 

Porządek obrad XIX Sesji Rady Miejskiej w Drohiczynie prowadzący obrady poddał pod 

głosowanie: 

 za proponowanym porządkiem obrad – 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał - nie było. 

 

Jedna osoba nie oddała głosu z przyczyn technicznych, jednak poprzez podniesienie ręki oddała głos 

„za”. 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła porządek obrad jednogłośnie. 

 

Ad. 3. 

 

Przewodniczący poinformował radnych o wyłożonym protokole z XVIII Sesji Rady Miejskiej przy 
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stoliku protokolanta. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są uwagi do protokołu. 

Rada nie wniosła uwag do protokołu. 

 

Przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z XVIII Sesji Rady Miejskiej: 

 za przyjęciem protokołu - 15 osób, 

 przeciw - nie było, 

 kto się wstrzymał – nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie protokół z XVIII Sesji przyjęła jednogłośnie. 

 
 

Ad. 4.  

 

Przewodniczący posiedzenia poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w 

celu omówienia sprawozdania z wykonania uchwał Rady Miejskiej w Drohiczynie.  

 

Burmistrz odczytał oraz omówił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej zgodnie z 

załącznikiem nr 2. 

 

Z pytaniem zwrócił się radny Kosiński: jaka jest cena odbioru tony azbestu? 

Odpowiedzi udzielił Burmistrz: ok. 500 zł. 

 

Radna Tomasik zapytała odnośnie uporządkowania cmentarza Żydowskiego. Czy zostanie to 

zrobione? 

Burmistrz powiedział, każde prace na tym terenie muszą być konsultowane i uzgadniane z Gminą 

Żydowską, ale zostanie wystosowane pismo z prośbą o pozwolenie na prace. 

 

Radny Żero podziękował Burmistrzowi w imieniu całej Rady za to, że wspierał i był zawsze blisko 

podczas remontu drogi nr 692. 

 

Więcej pytań do omówionego sprawozdania nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia 

podziękował Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

 

Ad. 5. 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna, w celu omówienia sprawozdania 

na temat analizy stanu gospodarki odpadami komunalnymi. 

Burmistrz omówił analizę zgodnie z załącznikiem nr 3. 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący podziękował Burmistrzowi za zabranie głosu. 

 

Ad. 6. 

 

Przewodniczący poinformował, że na wspólnym posiedzeniu komisji w dn, 27.11.2020 r. Sekretarz 

Gminy, p. R. Konobrocki, szczegółowo omówił sprawozdanie na temat informacji o stanie realizacji 

zadań oświatowych na terenie Gminy Drohiczyn. 

Następnie Przewodniczący powiedział o złej sytuacji demograficznej w naszej Gminie. 

Burmistrz powiedział o losach absolwentów (załącznik nr 4). 
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Radny Daniluk zapytał, jaki jest koszt utrzymania LO, ile dokłada Gmina do tego utrzymania i 

dlaczego zlikwidowano Szkołę Podstawową w Śledzianowie? 

Burmistrz odpowiedział, że Szkoły nie zlikwidowano, a została przekształcona w Filię. 

Jeśli chodzi o koszty, to są duże, jednak są dzielone na Szkołę Podstawową i na LO, dzięki temu 

nauczyciel kosztuje mniej. Nie możemy tego w żaden sposób zmniejszyć, ponieważ jesteśmy 

uzależnieni od ustawy. 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący posiedzenia podziękował Burmistrzowi za zabranie 

głosu. 

 

 

Ad. 7. 

 

a) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i Porządku 

na terenie gminy Drohiczyn, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

Radna Urbańska zapytała w jaki sposób będą powiadomieni mieszkańcy Gminy o nowym i 

właściwym sposobie segregowania odpadów? 

Burmistrz odpowiedział, że będą rozdane ulotki z informacją jak właściwie segregować, a 

potwierdzeniem otrzymania informacji, będzie podpis mieszkańca, że otrzymał. 

Radna Tomasik zapytała jak to będzie z odbiorem BIO? Czy będą rozdawane worki? 

Burmistrz odpowiedział, że każdy we własnym zakresie będzie musiał się zaopatrzyć, ale podejrzewa 

że nie będzie dużo tego typu odpadów, ponieważ zniżka na posiadanie kompostownika jest dość duża 

i ma nadzieję zachęci mieszkańców do korzystania z kompostowników. 

Radna Urbańska zapytała jak się ma ustawa do osób zamieszkujących wielolokalowe budynki? 

Burmistrz odpowiedział, że niestety będą musieli zapłacić pełną stawkę, gdyż zniżka nie będzie 

obowiązywać, a my niestety musimy się trzymać ustawy. 

Przewodniczący przytoczył rozdział 4 Regulaminu i zaapelował, aby motywować mieszkańców do 

segregowania i produkowania jak najmniejszej liczby odpadów. 

Więcej pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/139/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie Regulaminu Utrzymania Czystości i 

Porządku na terenie gminy Drohiczyn (zał. nr 5) jednogłośnie. 

 

Przewodniczący poinformował, że przyjechał na Sesję Wicestarosta Siemiatycki, Pan Sylwester 

Zgierun. 

Pogratulował nowej funkcji oraz życzył sukcesów w pracy w Starostwie. 

Wicestarosta Siemiatycki podziękował za gratulacje i życzenia oraz zapewniał, że współpraca na 

pewno będzie się układała tak jak dotychczas i zapewnił, że zawsze można na niego liczyć. 

Burmistrz powiedział, że cieszy się z sukcesu p. Sylwestra Zgieruna, życzy mu wszystkiego dobrego 

i liczy na współpracę, taką jak do tej pory. 

Radny Żero również pogratulował Wicestaroście i powiedział, że liczy na pomoc przy remontach 

dróg powiatowych i prosi o wsparcie i pomoc przy remoncie drogi tzw. „Nadbużanki”, której długość 

to 3,5 km. 
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Wicestarosta odpowiedział, że może liczyć na wsparcie i pomoc. 

 

Przewodniczący zarządził przerwę od godz. 1124 do 1140. 

 

b) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia 

usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu 

komisji w dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/140/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i 

zagospodarowania tych odpadów (zał. nr 6), jednogłośnie. 

 

c) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia terminu i miejsca składania deklaracji, 

została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 r. przez 

Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Burmistrz wyjaśnił okoliczności składania deklaracji, kto i kiedy musi złożyć (objaśnienia do zał. nr 

1 uchwały). 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania do uchwały? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/141/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty 

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz określenia terminu i miejsca składania deklaracji 

(zał. nr 7) jednogłośnie. 
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d)  

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty, została przestawiona i 

omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. 

Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/142/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki tej opłaty (zał. nr 8) jednogłośnie. 

 

e) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska Miejskiego 

w Drohiczynie, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 

r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/143/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu Targowiska 

Miejskiego w Drohiczynie (zał. nr 9) jednogłośnie. 

 

f) 

 

Przewodniczący poprosił o zabranie głosu Burmistrza Drohiczyna p. W. Borzyma, w celu omówienia 

uchwały w sprawie zmiany opłaty targowej. 

Burmistrz omówił uchwałę zgodnie z załącznikiem nr 10. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 15 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 
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W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/144/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie zmiany opłaty targowej jednogłośnie. 

 

Radna Sierociuk opuściła obrady o godz. 1205 , zatem liczba radnych zmniejszyła się do 14. 

 

g) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie programu współpracy Gminy Drohiczyn z 

organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2021 r., została przestawiona i omówiona na 

wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/145/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie programu współpracy Gminy 

Drohiczyn z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2021 r. (zał. nr 11), jednogłośnie. 

 

h) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w 

dn.27.11.2020 r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Burmistrz poinformował, że wzrost stawki podatku od środków transportowych wzrósł o 3 %. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/146/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie określenia stawek podatku od środków 

transportowych (zał. nr 12), jednogłośnie. 

 

i) 

 

Przewodniczący poinformował, że uchwała w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od 

nieruchomości, została przestawiona i omówiona na wspólnym posiedzeniu komisji w dn.27.11.2020 

r. przez Sekretarza Gminy, p. R. Konobrockiego. 

 

Burmistrz poinformował, że wzrost stawki podatku od nieruchomości wzrósł o 3 %. 

Przewodniczący zwrócił się do radnych, czy są pytania? 



 

8 

 

Pytań nie było, zatem Przewodniczący zarządził głosowanie nad podjęciem uchwały: 

 

 za podjęciem uchwały – 14 osób, 

 przeciw podjęciu uchwały – nie było, 

 kto się wstrzymał –  nie było. 

 

W głosowaniu jawnym Rada Miejska w Drohiczynie przyjęła Uchwałę Nr XIX/146/20 Rady 

Miejskiej w Drohiczynie z dnia 30 listopada 2020 r. w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku 

od nieruchomości (zał. nr 13), jednogłośnie. 

 

Ad.  8. 

 

Radny Wojtkowski opuścił obrady o godz. 1223, zatem liczba radnych zmniejszyła się do 13. 

 

Przewodniczący odczytał pismo, skierowane do Marszałka Województwa Podlaskiego, w którym 

Rada Miejska i Burmistrz składają podziękowanie za remont drogi nr 692. 

 

Burmistrz omówił następujące sprawy: 

 plany budżetu na 2021 r. 

 zostanie utworzony harmonogram prac w ramach funduszu sołeckiego, w którym tworząc go, 

będziemy się sugerować datą wpłynięcia wniosku 

 polepszenie internetu w Gminie, ponieważ jest słabe łącze – mieszkańcy się skarżą 

 oświetlenie uliczne – co było zrobione i co jest w planach na 2021 r. 

 

Ad. 9.   

 

Wobec wyczerpania tematów obrad Przewodniczący dokonał o godz. 1235 zamknięcia XIX Sesji 

Rady Miejskiej w Drohiczynie. 

      Protokołowała: 

     Marta Nielipińska                                                                         Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                              mgr inż. Marian Rogowiec 


